

## Weekly Agenda (2) 17/9/2023 - 21/9/2023

### Admin Notes الملاحظات الإدارية

- شكراً جزيلاً على كل رسائل الشكر والمقترحات البناءة ونعدكم بأننا في مدرسة حوار الدولية لن نوقر جهداً في أن تكون مدرستنا مصدر فخر لكل منتسبيها من طلاب، وأولياء أمور، وموظفين ومعنيين.
- Thank you very much for all the thank you messages and constructive suggestions. We promise you that we will spare no effort to ensure that our school is a source of pride for all its members, including students, parents, staff, and stakeholders.
- نبشركم بأنه بهمتكم وجهودكم المباركة تحسّن موضوع التأخر الصباحي عند الطلاب بنسبة كبيرة جداً فاقت التوقعات، فلنحافظ على هذا الإنجاز لأنه يصب في المقام الأول في مصلحة الطالب. وحرصاً منا على تثبيت هذا الإنجاز ستقوم المدرسة بشكر الطالب وولي أمره بشهادة "Never Tardy" والتي ستمنح في نهاية كل ربع للطالب الذي لا يسجل عليه أي تأخر صباحي (سيبدأ احتساب الحضور لهذه الشهادة ابتداءً من الأسبوع القادم).
- We are pleased to inform you that with your dedicated efforts and blessed contributions, the issue of the morning tardiness among students has significantly improved, exceeding expectations. Let us maintain this achievement as it primarily benefits the students. In order to solidify this accomplishment, we have decided to express our gratitude to the students and their guardians who will receive a "Never Tardy" certificate, which will be awarded at the end of each quarter to the student who has no record of morning tardiness (attendance for this certificate will begin next week).
- الكتب المدرسية هي الأصل في متابعة أبنائكم دراسياً وليست المصادر، المصادر اختيارية لمن أراد الاستزادة فقط.
- The school books are the main source for monitoring your children's studies, and not the resources. The resources are optional for those who want to further enrich their knowledge.

- يوم الأحد، وكل أحد سيكون هناك تفتيش على الشعر والأظافر في الطابور الصباحي.
- On Sundays, and every Sunday, there will be a hair and nails inspection during the morning assembly.
- نعمل حالياً على الانتهاء من جدولة الرحلات المدرسية لهذا العام الدراسي حيث سيكون هناك رحلة في كل ربع، وسنعمل جاهدين على توزيع الرحلات بين ترفيهية وتعليمية، وسنوافيكم بالتفاصيل قريباً بإذن الله.
- We are currently working on scheduling school trips for this academic year. There will be a trip in every quarter, and we are doing our best to distribute them between educational and fun trips. We will provide you with details soon.
- الرجاء من أولياء أمور الصفين الأول والثاني الابتدائي إرسال لبسة احتياطية للطالب كي تبقى في الصف في حال احتاج الطالب لها.
- We kindly ask parents of grade 1 and 2 students to send spare clothing for their child to keep in the classroom in case they need it.
- ابتدأنا بتعليق صور الطلاب على اللوح الخارجي للصفوف، يرجى إرسال صورة للطالب كي نعلقها ويفرح بها.
- We have started hanging student pictures on the notice board for classes. Please send a picture of your child so we can hang it and make the student happy.
- يسعدنا أن نلتقاكم في اليوم المفتوح للمدرسة الابتدائية يوم الثلاثاء القادم 19/9 في تمام الساعة الثالثة عصراً (قاعة الاجتماعات VIP في المبنى الرياضي).
- We are pleased to meet you at the open day of the elementary school next Tuesday, September 19th, at exactly 3:00 PM (in the VIP meeting room in the sports building).

## Resources المصادر

- Semester one stationery list القبطاسفة المطلوبة للفصل الدراسي الأول
- Classroom timetables جداول الحصص

## Weekly Plans الخطط الأسبوعية

17/9/2023 - 21/9/2023	
<a href="#">Grade (1) Boys</a>	<a href="#">Grade (1) Girls</a>
<a href="#">Grade (2) Boys</a>	<a href="#">Grade (2) Girls</a>
<a href="#">Grade (3) Boys</a>	<a href="#">Grade (3) Girls</a>
<a href="#">Grade (4) Boys</a>	<a href="#">Grade (4) Girls</a>

يداً بيد نرسم مستقبلاً أجمل لأبناننا الطلبة، جنود وزهرات الوطن.

Hand in hand, we can create a better future for our students; our beautiful flowers and soldiers of the nation.

Best Regards,

**Adel Rayyan**  
**PS Principal**

واقبلوا منا فائق التقدير والاحترام،،

عادل ريان  
مدير المرحلة الابتدائية